
نشـانه هـای مـوفقیت مـا حـوزه و
روحـانی انقلابـی در حـوزه اسلام

هست
خرداد 12, 1395

مدیر مدرسه خواهران فاطمیه (س) نقده گفت: نشانه های موفقیت ما
حوزه و روحانی انقلابی در حوزه اسلام هست.

خانم شیرین سعیدی مدیرمدرسه فاطمیه (س) نقده در گفتگو با خبرنگار
نشریه الکترونیکی نگاه، در جواب به سوال اینکه رهبر معظم انقلاب
در دیدار با طلاب تهرانی ضمن تبیین وظایف عمده روحانیت، هدایت
فکری و دینی، هدایت سیاسی و بصیرت افزایی و راهنمایی و حضور در
عرصه های اجتماعی را سه ماموریت مهم متوجه حوزه های علمیه و
روحانیت دانستند؛اظهار داشت: تحلیل بنده اینست که این سه حوزه که
اقا فرمودند باید حتما هر طلبه ای در احیا این وظایف کمک کند و
هدایت فکری را فقط یه عده عالم بی عمل در دست نگیرد که فقط علم

دارند و از بقیه چیزها خبری ندارند.

وی در ادامه خاطر نشان کرد: یا الان گروهی هادی سیاسی هستند ولی
هدایت فکری و دینی و بصیرت افزایی و هدایت در بعد اجتماع را بلد
نیستند و اینها حوزه نظام انقلاب اسلامی را از بین میبرند پس فقط
عالم دینی و تهذیب شده در حوزه علوم دینی باید این سه ماموریت را
احیا کنند که این سه وظیفه انبیاست و به عهده عالم متعهد و تهذیب

شده و با بصیرت گذاشته شده است نه هر کسی.

این مقام مسوول در ادامه به پاسخ این سوال اظهار داشت: الان
متاسفانه مشکل جامعه کنونی ما همگام نشدن این سه وظیفه هست که
مشکل ایجاد کرده و حتی بعضا موجب گمراهی خواص ما هم شده است چرا
که یه طلبه اگر خوب فکر کند و به علوم دینی که در خیمه گاه انبیا
یاد میگیرد با جان دل عمل کند و در جامعه هم بکار گیرد بیشتر
مشکلات حل میشود بیشتر طلاب متاسفانه با بد عمل کردن نظام را زیر

سوال بردند و دست را برای سود جویان نظام باز کردند.

وی در ادامه با اشاره به اینکه هدایت دینی و سیاسی جامعه چطور
ممکن است؛ جامعه روحانیت برای تحقق این مهم چه باید بکند؟ افزود:
با اینکه جامعه روحانیت برای تحقق هدایت دینی و سیاسی باید
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افرادی با این خصوصیات تربیت و نخبه بار بیاورد و به جامعه اسلامی
تحویل دهند و با اشتغال زایی و تامین نیازهای مادی از دغدغه های
طلاب کم کند و فقط کار انها تربیت افراد در حیطه دینی و سیاسی
باشد و فریب تبلیغ اشتباهات شبکه های غربی در حیطه دینی و سیاسی

را نخورند.

این مقام مسوول در ادامه تصریح کرد: به نظر بنده ما طلبه ها به
قدر کافی در این دو حوزه به اندازه کافی کار و تلاش نکردیم و اگر
هم کاری کرده باشیم زود به خستگی منجر شده است، ما باید مثل نهضت
سواد اموزی کار کنیم که جهاد کرد و الان درصد کمی کم سواد یا
بیسواد داریم چرا که در این حوزه سرمایه گذاری و کار زیادی شده
است  و الان تا حدودی به صفر رسیده و برای تحقق هدایت دینی و
سیاسی جامعه نیز اینچنین باید سرمایه گذاری نیرو و بودجه تبلیغ

باشد تا موفق شویم.

وی خاطر نشان کرد: الان متاسفانه هیچ نهادی برای روحانی مبلغ
هزینه کافی نمی دهد و یا در حد خیلی ناچیز است که با این شرایط
هیچ طلبه ای انگیزه ای برای تبلیغ ندارند و همه دنبال تدریس یا
پژوهش یا مسولیت میروند تا امرار معاش کنن در حالی که در عصر
کنونی فقط تبلیغ باید کرد و در بقیه حوزه ها تقریبا بصورت رضایت

بخشی کار شده است.

سعیدی با بیان اینکه نقش فضاهای مجازی در گسترش شبهات زیاد است،
اظهار داشت:  باید اساتیدی در این فضاهای مجازی وجود داشته باشند
که دایما جواب شبهات فضای مجازی را بدهند  و در بین فضاها مثل
پادزهر عمل کنند و اگر هزاران کانال و گروه مستهجن در فضای مجازی
وجود دارد باید به همان اندازه و حتی بیشتر کانال اسلامی و دینی
با قدرت جذب بالا و جوابهای کوتاه و کلیدی وجود داشته باشد تا هم

مخاطب جذب کرده و جواب شبهات را بدهند.

وی افزود: میزان موفقیت ما تا حدودی در فصای مجازی خوب ولی کافی
نیست باید همه فضلا پاسخ دادن به شبهات در فضای مجازی را جدی

بگیرند و امیدواریم این کار هر چه زودتر رخ دهد.

مدیر مدرسه علمیه فاطمیه (س) نقده با بیان اینکه اسلام ناب با
اسلام ارتجاعی، متعصب و اسلام آمریکایی و التقاطی چه تفاوت هایی
دارد؛ گفت: اسلام ناب شاخصش فرمایشات قران و اهل بیت ولی اسلام
متعصب و ارتجاعی و امریکایی شاخصش سلیقه و نفع شخصی و خصوصی هست



و اسلام ناب براساس اعتدال هست ولی دیگر اسلامهای ارتجاعی و
امریکایی متعصب بر اساس افراط و تفریط و به نفع روزمرگی خودشان
هست و رهبر انقلاب، درک اسلام ناب و متکی بر کتاب و سنت را با

ابزار خرد و اندیشه اسلامی، وظیفه مهم روحانیون برشمردند.

وی بیان داشت:  راه انبیاء، ترویج این تفکر اصیل است و روحانیون
نیز ادامه دهندهی همین راه سعادت بخش یعنی هدایت دینی مردم

هستند.

این مقام مسوول علت اینکه حضرت آقا در دیدار با طلاب و روحانیان
تهرانی، مجددا به لزوم انقلابی ماندن حوزه های علمیه اشاره کردند
انقلابی مانندن حوزه ها زیر سایه ولایت فقیه و حاکمیت اسلامی دانست،
تصریح کرد: باید طرفدار مطالبات رهبری در تمام تار و پودها حوزه
باشند و به حرف حاشیه ها و تازه به دوران رسیده ها اهمیت ندهند
چرا که الان شاید روحانیون جوان و کم تجربه فریب حرفهای خوب و شوم
دشمن میشوند و حوزه انقلابی را با اطاعت انها عوض میکنند ولی
متوجه این که انها فقط ظاهرشان زیبا و باطن کثیفی دارند نمی شوند
و فریب می خورند به همین علت رهبر انقلاب برای اگاهی بیشتر ما و

مهم بودن بحث دوباره تاکید کردند.

وی در پایان سخنان خود با بیان اینکه اگر حوزه انقلابی نباشد چه
آسیب هایی متوجه انقلاب اسلامی و حوزه های علمیه خواهد شد،
افزود:با نبود حوزه انقلابی حوزه های علمیه اقتدار و استقلال خود
را از دست میدهد و اگر استقلال روحانیت از دست برود باید زیر سایه
پرچمی برود که حرفهای انرا تبلیغ کند پس انحراف دینی و اسلامی به
وجود میاد و هر کس به نفع کسی حرف میزند که آنرا تامین مالی کند
و این همان روحانی انگلیسی است که پول انگلیس را میخورد و با
لباس روحانیت اهداف شوم انگلیس را جلو میبرد و اگر خطا کند جان و
مال و ناموسش اسیب میبند و این بدترین حال یه روحانی وابسته است
از نشانه های موفقیت ما حوزه و روحانی انقلابی در حوزه اسلام هست

نه در مقابل ان.

 


